
Mødeindkaldelse:BESTYRELSESMØDE 

Bolilmark Grundejerforening 03-06-2024 kl. 15.00 
Hos Vibeke Appel, Blåbærvej 7 A 

 

 

Indkaldt af Sten Scheller. 

Referent: Vibeke Appel. 

Deltagere: Sten Scheller, Carsten Roos, Vibeke Appel og Orla Olesen 

Afbud fra: Pia Lorenzen 

Yderligere oplysninger 

 Næste møde: Vi skal snakke næste års møder – Årshjul 2024/25 

Medmindre formanden eller 2 bestyrelsesmedlemmer i henhold til 

Forretningsorden se pkt. 3 indkalder til ekstraordinært møde inden. 

 

 

Dagsorden Referat 

1: Godkendelse af dagsorden. 

 

 

Godkendt 

2: Siden sidst. 

Orientering fra formanden. 

 

 

Indeholdt i nedenstående dagsorden 

3: Fritidshusejernes Landsforening. 

 

FL skifter navn til 

Sommerhusejerne.dk 

 

Nyhedsbreve ligger på vores hjemmeside 

4: Årshjul: 

Møder holdes første mandag i hveranden 

måned 

 

 

 

Forslag: 

Mandag 29/7 2024 

(Mandag 7/10 2024) Mandag d. 30/9 2024  

Mandag 2/12 2024 

Mandag 3/2 2024 

Lørdag 22/3 2025: Generalforsamling 

5. Sidevejenes forfatning. Orla 

 

Orla har tirsdag d. 21/5 talt med Mathias 

fra Tønder Kommune vedr. vores 
afvandingskanaler. Mathias vil forsøge at 

finde eventuelle kort, hvor vi kan se deres 
forløb, og især hvor de er rørlagt. 

Ligeledes undersøger han, hvad TK gør i 
forhold til afvanding i forlandet.  

Morten Sextus har vi møde med mandag i 



forbindelse med mødet. Besigtigelse af 

Gøgevej som trænger til påfyldning af 
stabil grus. 

Morten Sextus deltog på vores møde, og vi 

var på besigtigelsestur. Det er aftalt, at 
alle grusveje slæbes 6 gange årligt som 

forsøg (i stedet for nuværende 4) 

Gøgevej, Harevej og Mågevej skal have en 
overhaling nu uden for tur. 

Sextus giver tilbud på opfyldning af vejene 
og evt. kantskrabning på nogle af 

stikvejene.  

Rør spules og filmes 

6.Vand: Grøfter, overfladvand, sluser Pinsen blev brugt til et eftersyn af grøfter, 
overfladvand og sluser. Kontrol af 
gennemstrømning i afvandingskanalerne  

Vi fjernede en del grene og andet gods, 
der var grunden til diverse problemer. 

 

Vi tjekkede også resten af kanalsystemet, 
og måtte desværre konstatere, at vi fandt 

et andet problem længere ude mod vest. 

 

Det følger vi op på med Sextus 

 

Vi skal sørge for at grundvandsspejlet stille 

og roligt kan sænkes, så det ikke bliver 
truende højt, derfor skal vore kanaler 

fungere optimalt. 

6.A Diget:  

Pia Lorenzen og Sten Scheller deltog den 
16/5 i Kystdirektoratets temadag om 
Diger. Det var en givtig dag med megen 

faktuel viden om love og bekendtgørelser, 
samt vedligehold af diger. 

 

Carsten har udsendt en handlingsplan 

vedrørende de berørte lodsejere. 

Der udsendes information til de berørte 
lodsejere inden opringning.  

Sten rekvirerer 30 stk ”Vedligeholdelse af 
diger” fra Miljøministeriet.  

Carsten og Sten laver en ”piximodel” på 
ca. ½ side til udsendelse om processen i 

digesagen. 

7: Kasserer: Kontingent og restancer 

7A. Udgifter i den kommende sæson. 

Prioritering af udgifter. 

Større anlægsopgaver. 

Reparation af Ringvejen. 

 

Carsten orienterer 

Der er stadig 1 manglende 

kontingentbetaling 

8: Andre påtrængende opgaver: Morten Sextus har afgivet tilbud, og 



Sikring af Ringvejen ved at lave et 45 

graders ”buk” i stedet for det nuværende  

90 graders ved underløbet. 

 

arbejdet påbegyndes, så snart vejret 

tillader, og vandstanden er sænket 

 

9: Hundeposer 

 

Carsten har orienteret via vores 
hjemmeside. 

10. Landsforeningen af Digelaug 

 

 

Sten har været til møde den 23/5 

i Landsforeningen af Digelaug på DTU i 

Lyngby. 

Kort orientering gives. 

11: Eventuelt og protokolgennemgang Suppleanter til bestyrelsen inviteres 
fremover til at deltage i møderne.  

Vibeke og Orla kan ikke deltage i mødet d. 
7/10, hvorfor det flyttes til 30/9 
 

Det er aftalt, at inden næste 
bestyrelsesmøde x/x, afholder formand, 

næstformand og kasserer et formøde 
tirsdag den y/ykl. 17.00. 
 

 
 

Mødet slut kl. 18.15 
 

 
 
 

 
 


